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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 50 

от 19.12.2014 г. 
 

Днес, 19.12.2014 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе извънредно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 10 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Радка Желева, Петър Иванов, Живка Великова и Тюркян Мехмед. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина Друмева – Директор на Дирекция 

ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, Донко Калайджиев – мл. експ. 

„Международни програми и проекти”, кметове на кметства и кметски 

наместничества от общината. 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо Донева, уважаеми 

специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на кметства и кметски 

наместници от общината, добре дошли на днешното извънредно заседание на ОбС 

Алфатар. Наложи се да направим това извънредно заседание, поради внесената 

спешно от общинска администрация в ОбС докладна записка, относно Даване на 

съгласие за партньорство при създаване на Местна инициативна група (МИГ) 

Дулово-Алфатар-Кайнарджа и успешно прилагане на подхода „Воденото от 

общностите местно развитие” (ВОМР) в рамките на ПРСР 2014-2020 г.  

Колеги, днес ще заседаваме с един общински съветник по- малко , тъй като – 

г-жа Янка Господинова подаде заявление за прекратяване на правомощията й като 

общински съветник, защото премина на друга длъжност – заместник областен 

управител в областна администрация гр. Силистра. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват всички общински съветници – 10 броя/ и ОбС може да взема законни 

решения. Откривам днешното заседание. 

Колеги получихте материалите за днешното заседание. 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви: 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно Даване на съгласие за партньорство при 

създаване на Местна инициативна група (МИГ) Дулово-Алфатар-Кайнарджа и 

успешно прилагане на подхода „Воденото от общностите местно развитие” 

(ВОМР) в рамките на ПРСР 2014-2020 г. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
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Колеги, имате ли въпроси и предложения относно дневния ред? Няма. Който е 

съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен ред за днешното 

заседание, моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

ПРИЕМА СЕ. 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно Даване на съгласие за партньорство при 

създаване на Местна инициативна група (МИГ) Дулово-Алфатар-Кайнарджа и 

успешно прилагане на подхода „Воденото от общностите местно развитие” 

(ВОМР) в рамките на ПРСР 2014-2020 г. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно Даване на съгласие за 

партньорство при създаване на Местна инициативна група (МИГ) Дулово-

Алфатар-Кайнарджа и успешно прилагане на подхода „Воденото от общностите 

местно развитие” (ВОМР) в рамките на ПРСР 2014-2020 г. 

Когато бях командировка в гр. София на 3-5 декември 2014г. на годишната 

среща на НСОРБ, възникна въпроса, че община Дулово ще кандидатства за 

създаване на Местна инициативна група (МИГ), защото притежава повече от 10000 

жители население, а едно от изискваниета е това. Кмета на с. Кайнарджа отдавна е 

имал желание за (МИГ), но не са могли да кандидатстват самостоятелно, нито 

съвместно с гр. Алфатар, понеже няма сбор от 10 000 жители население, започнаха 

да се водят разговори между трите общини с цел община Дулово да се съгласи да 

присъедини към Местната инициативна група община Алфатар и община 

Кайнарджа. И така се постигна споразумението за партньорство между трите 

общини.След направените разговори от тяхна страна и с г-жа Узунска, днес ние 

трябва да  вземем решение по тази докладна и да го изпратим на община Дулово по 

най- бързия начин. 

Йорданка Узунска: Както г-жа Питакова преди малко сподели, че още на 

обучението в гр. София е възникнал такъв казус: дали можем и ние да се 

присъединим към община Дулово. И тъй като община Кайнарджа изявяват 

желание да се присъединят към тях са достигнали някакво споразумение. Но тъй 

като те не граничат с община Дулово (а едно от условията е да са съседни общини), 

а ние граничим с тях и в крайна сметка освен община Кайнарджа ще се 

присъединим и ние. Проведохме съвместна среща между трите общини, на която 

изяснихме какво е необходимо да бъде направено, за да се създаде такава Местна 

инициативна група (МИГ). Център ще бъде гр. Дулово. Те са започнали работа по 

изискванията по създаването на МИГ още през лятото. Съгласиха се да се 

присъединим ние и община Кайнарджа, защото вече ще има по голяма възможност 

да се кандидатства за максимума на гранда. При  положително решение на ОбС 

Алфатар ,ние ще се включим в тази група. 
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Златка Питакова: Разпределението на средствата ще бъде на база на 

населението в дадената община. Искам всички колеги и всяка комисия да изкажат 

становище по докладната записка. 

Радка Желева: Аз ще подкрепя инициативата и се надявам това да е третия, 

но сполучлив опит да се включим към някоя инициативна група, защото общината 

има вече два направени опита. Първия вариант беше пак с община Кайнарджа да се 

включим към община Дулово, но се разминаха нещата и не стана. Втория опит 

беше с община Тервел, нещата бяха стигнали до един етап, но после нещо се 

обърка и не ни включиха в групата. Добре е да се пробва и дано да се случат 

нещата. 

Златка Питакова: Други колеги желаещи на изкажат становище по 

докладната записка? 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Моля колегите да си изкажат становищата 

относно докладната записка, но преди това имам един въпрос: В докладната 

записка пише за създаване на административно ръководство и офис. Има ли 

община Алфатар някакви ангажименти с някакви финансови средства? 

Йорданка Узунска: Не. Центъра ще бъде в гр. Дулово и член състава на 

административното ръководство ще бъде от седем човека (5 от община Дулово и 

по един представител от община Кайнарджа и община Алфатар). 

Петър Иванов: Аз съм „За“. 

Тюркян Мехмед: И аз съм „За“. 

Росица Иванова: Подкрепям докладната. 

Марин Пейчинов: Всички членове са съгласни и становището на комисията 

„Общинска собственост” е: приема така предложеното решение да стане решение 

на днешното заседание. 

Златка Питакова: Други колеги за становище? 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: Колеги от комисията „Бюджет и финанси”, 

имате думата. 

Селятин Исмаилов: Да, подкрепям предложението за решение. 

Нели Маринова: Част от членовете на комисия „Бюджет и финанси” се 

дублират в комисията „Общинска собственост” и разбирам, че щом дават съгласие 

в едната комисия, са съгласни за стартиране на такава процедура. Становището на 

комисия „Бюджет и финанси” е подкрепя докладната. 

Златка Питакова: Други колеги и комисии за становище? 

Росица Иванова – Председател на ПК „Образование, култура, спорт, 

туризъм …”: Колеги, кажете становищата си. 

Ивелина Миткова: И аз подкрепям докладната. 

Росица Иванова: Становището на комисия „Образование и Култура“ е: дава 

съгласието си за партньорство при създаване на Местна инициативна група (МИГ). 

Живка Великова – член на ПК”Здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост….”, замества напусналия председател на комисията г-жа 

Господинова: Аз също давам съгласието си, другите членове също изказаха 

становището си в другите комисии за партньорство при създаване на МИГ и 

становището на комисия „Социални дейности” е да бъде приета докладната 

записка в този си вид.  
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Златка Питакова: Колеги, зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 410 
 

 

1. Дава съгласие за партньорство при създаване на Местна инициативна група 

(МИГ) и прилагане на Воденето от общностите местно развитие (ВОМР) на 

територията на общините Дулово-Алфатар-Кайнарджа. 

2. Община Алфатар да предприеме, съвместно с община Дулово и община 

Кайнарджа, съгласувано с представители на публичния, стопанския и нестопански 

сектор в общините, всички необходими действия по прилагането на Воденото от 

общностите местно развитие, съгласно действащите и свързани с него нормативни 

актове. 

3. Възлага на Кмета на община Алфатар да извърши цялостната координация 

на процеса по подготовката на общината за прилагане на Воденото от общностите 

местно развитие на територията на общините Дулово-Алфатар-Кайнарджа. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от 

дневния ред. 

       Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Колеги, ако имате някакви въпроси заповядайте? 

Живка Великова: Вчера имах няколко обаждания от жители на кв. Попово. 

Казаха ми, че на местата където са били оставени за засаждане на дръвчета се 

запълва с плочки. Какво се случва там? 

Йорданка Узунска: На последното събрание в читалището на кв. Попово, 

жителите изявиха становище, че от страната, където минава водопровода няма да 

има дървета. Само от другата страна. 

Желяна Донева: На това събрание имаше създаден протокол.Имаше 

многократни срещи, имаме и протоколи за тях. Последната среща беше преди 

двадесет дни. 

Златка Питакова: Колеги имате ли други въпроси, мнения, предложения? 

Няма. 
 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри извънредното заседание на ОбС в 14.25 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


